

10 December 2025

١٠ ديسمبر ٢٠٢٥ م

Important Decisions of the Ordinary General Meeting of Shareholders held online via the MCD electronic platform on 10 December 2025 at 3:00 pm

أهم قرارات الجمعية العامة العادية للمساهمين التي انعقدت عبر المنصة الإلكترونية لشركة مسقط للمقاصة والإيداع ش م ع م بتاريخ ١٠ ديسمبر ٢٠٢٥ الساعة ٣:٠٠ عصراً

1. Shareholders' approval of the transactions the company will conduct with related parties (according to the appendix) sent to shareholders with the invitation to the Ordinary General Assembly, approved by 100% of the voting.
١. موافقة المساهمين على التعاملات التي ستجريها الشركة مع الأطراف ذو العلاقة (وفقاً للملحق) المرسل إلى المساهمين رفق الدعوة للجمعية العامة العادية وذلك بنسبة ١٠٠٪.
2. Shareholders' approval to authorize the Board of Directors and/or the Chief Executive Officer of the company to execute and sign the agreement relating to the transactions with the related party on behalf of the company, approved by 100% of the voting.
٢. موافقة المساهمين على تفويض مجلس الإدارة و/أو الرئيس التنفيذي للشركة لتنفيذ وتوقيع الاتفاقية المتعلقة بالمعاملة مع الطرف ذي العلاقة نيابة عن الشركة وذلك بنسبة ١٠٠٪.



Cinzia Farisè
Chairman



سينزيا فاريسي
رئيس مجلس الإدارة